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Worship with Praise and prayer
Harp Prelude                                                      Brother Philip Chen
Call to Worship




                Chairperson                       

Praise Songs                                                     Chinese Praise Team
*Pastoral Prayer




    Rev. Szuhsing Mao
*The Lord’s Prayer                                                                       All
Worship with Giving

Welcome/Announcement
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Offering                                                                                         All




















Worship in the Word

Message            “More Love to Thee”          Rev. Szuhsing Mao
                              Phil. 1:21-26      Interpreted by James Huang
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                          All

*Benediction                                              Rev. Szuhsing Mao
Choral Benediction



                       Choir







*Please Stand
報告事項
一.
歡迎大家一起來敬拜主，會後請各位參加裝備訓練，並享用午餐與弟兄姐妹交誼。

二.
青少年團契2015冬令營於本週末在 Oak Glen Christian Conference Center舉行，於明天2月16日(週一)下午3時左右返回教會。請繼續弟兄姐妹為天氣，安全，講員，青少年及參與的同工們代禱。

三.
週三晚中英聯合祈禱會於2月18日晚8:00在教會舉行，為教會宣教事工禱告，由宣教執事黃鴻章弟兄帶領。
四.
週五晚青少年團契於2月20日本週五晚7:30恢復聚會。「週五課業加強班」(T.G.I.F. Power Club)亦於2月20日週五恢復開課。
五.
 2015春季裝備訓練課程將於三月開始，詳情請參閱簡章。

六. 教會將於復活節主日舉行浸禮及接納新會員。凡已接受耶穌為個人救主並欲接受浸禮的弟兄姐妹，請於下主日前與卯思興牧師或教會辨公室聯絡。若您在其他教會受洗，並在本教會聚會六個月以上，歡迎您申請加入教會，請與教牧同工或教會辨公室聯絡。
七.
教會通訊錄於今年重新編定。通訊錄裡會有每個家庭的照片及資料。照相日期訂於3月13-14日及3月27-28日，請每位弟兄姊妹填寫通訊錄聯絡資訊表並且交給招待或教會辦事處。下主日開始登記照相。

八.
一樓教室是專為預定會議/午膳所用。請勿在教室內隨便午膳。
九. 若任何小組或團契有特別報告事項請於週四下午3時前通知教會辨公室，以便印刊在主日程序單上。報告事項須要得教牧同工贊同方可。
十.
如果您希望在外出休假中收到教會主日的程序單，請把您的休假日期發送電子郵件給希平姐妹在hsipingchu@gmail.com 或打電話給她(310-766-4643)。
十一. 教會辦公室2月17日休假(總統日補假)。Pastor Jay Cordova 將於2/17-19外出參加講座，不在辦公室。 
十二. 下主日(2月22日)英文堂崇拜時間為上午11:30AM。
Announcement
1.
Welcome all for worshipping with us this morning.  Please join us for Sunday Equipping class after the worship service then lunch afterwards in the fellowship hall.
2.
Winter Youth Camp is being held this weekend at Oak Glen Christian Conference Center. The bus will return tomorrow (Monday 2/16) around 3 pm. Please pray for good weather, safe journey, the speaker, all the campers and counselors.

3.
Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 2/18 at 8 pm led by Deacon James Huang focusing on Mission ministry.

4.
TGIF and Youth Friday Night Live will resume on 2/20 this Friday. 
5.
2015 Spring Quarter Sunday Equipping Classes will begin in March. Please see insert for class descriptions and registration.
6.
Baptism and Membership Transfer will be held at Easter. For those who have accepted Christ and wish to be baptized, or those who have been baptized and have attended the Church for the past 6 months are eligible to transfer their membership, please contact the Pastoral Staff or the church office by 2/22. 

7.
A new Church Picture Directory will be published this year with the portraits and information of our congregation. Please fill out the 2015 Church Contact Information Update Form and return it to the ushers or the church office ASAP. Photography dates are set on 3/13-14 and 3/27-28. Sign-up will begin next Sunday. 
8. 
All classrooms are reserved for scheduled meetings. There will be no eating allowed in the classrooms unsupervised. 

9.
 In order to help the church office with Sunday bulletin announcements, all requests on announcement need to be submitted by 3 pm on Thursday to be included on the Sunday bulletin and all announcement requests are subject to approval by the Pastoral staff.

10.
If you wish to receive Church Sunday bulletin while you are away and wish to stay connected, please email HsiPing at hsipingchu@gmail.com or call her 310-766-4643 with your vacation dates.

11.
Church office will be closed on 2/17 next Tuesday. Pastor Jay Cordova will be in conference and out of the office from 2/17-19.  
12.
Next Sunday CrossPointe English worship service will be at 11:30 pm.
